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28 ЧЕРВНЯ — ДЕНЬ КОНСТИТУЦІЇ УКРАЇНИ

У Міненерговугілля України відбулася нарада щодо
розвитку ядерної енергетики та атомно-промислового
комплексу. Під час наради, проведеної 18 червня під
головуванням міністра енергетики і вугільної промис-
ловості Ігоря Насалика за участю голови НКРЕКП Ольги
Кривенко та члена Національної комісії, що здійснює
державне регулювання у сферах енергетики та кому-
нальних послуг (НКРЕКП) Дмитра Коваленка, представ-
ників ДП НАЕК «Енергоатом» та Атомпрофспілки
України, йшлося про проблемні питання формування
тарифу на електроенергію, що виробляється атомними
електростанціями України, необхідне фінансування
інвестиційних програм ДП НАЕК «Енергоатом», збере-
ження кадрового потенціалу атомників, виконання
робіт з модернізації та підвищення безпеки, закупівлю
ядерного палива тощо.

Міністр зазначив, що питання забезпечення ядерної та
радіаційної безпеки, надійне функціонування атомних енер-
гоблоків є пріоритетними для Міненерговугілля, оскільки в
балансі електричної енергії частка електроенергії, що
виробляється АЕС, становить 55 відсотків. В Енергетичній
стратегії до 2035 року також визначено розвиток ядерної
енергетики як пріоритетний напрям. Також Ігор Насалик під-
креслив важливість будівництва Централізованого сховища
відпрацьованого ядерного палива, що дасть можливість
значної економії коштів, оскільки більш ніж 200 млн доларів
щороку сплачуємо Росії за зберігання відпрацьованого
ядерного палива.

Представники Атомпрофспілки України, звертаючись
до НКРЕКП, наголосили на необхідності виваженої по-
дальшої тарифної політики з урахуванням потреб галузі,
європейської практики та перспективного розвитку ядер-
ної енергетики.

На фото: за всю історію існування дільниці з ремонту
турбін на Запорізькій АЕС після виходу турбоагрегатів з
ремонтів не було жодного повторного зупину через
неякісно виконану роботу. Тут виконуються різноманітні
завдання, пов’язані з ремонтом, реконструкцією і
модернізацією обладнання.

ВИМОГИ УЧАСНИКІВ ІІІ ПЛЕНУМУ
ЦК ПРОФСПІЛКИ — У ДІЇ

Тарифна проблематика —
найуразливіше місце в галузі

БАЗОВІ ЗАСАДИ ОСНОВНОГО ЗАКОНУ ДЕРЖАВИ: ЛЮДИНА, ЇЇ ЖИТТЯ І ЗДОРОВ’Я…

Відпочинок та оздо-
ровлення рівненських
атомників та їхніх сімей
є важливою соціальною
складовою роботи пер-
винної профспілкової ор-
ганізації Рівненської АЕС
та запорукою успішної ро-
боти та безпечної експ-
луатації Рівненської АЕС.

Адміністрація та пер-
винна профспілкова орга-
нізація РАЕС щорічно ор-
ганізовують комфортний
та ефективний відпочинок,
який покращує соціально-
психологічну складову пер-
соналу. «Є чудова крила-
та фраза римського поета
Ювенала «У здоровому тілі
здоровий дух». Здоров’я —
основне джерело повноцін-
ного життя людини, яке як
мінімум передбачає опти-
мальний режим роботи та
відпочинку, збалансоване
харчування, достатню ру-
хову активність, позитивне
сприйняття життя, — роз-
повідає голова профспіл-
кового комітету РАЕС Іван
Мельник. — Дбаючи про фі-
зичне здоров’я, ми піклує-
мося й про психологічну
складову. Тому свою роботу
з організації та підготовки до
літнього сезону відпочинку
профспілковий комітет роз-
почав ще в березні. Спо-
діваємось, що працівники та
члени їхніх сімей залишаться
задоволені, адже наш колек-
тив доклав до цього макси-
мум зусиль».

Отже, 119 дітей пра-
цівників Рівненської АЕС на
початку червня вирушили
у дитячі оздоровчі табори
«Black See Camp» (с. Сер-
гіївка, Одеська обл.) та «Во-
дограй» (с. Чинадієве, За-
карпатська обл.). За літній
період планується оздоро-
вити 595 дітей атомників
(5 змін у кожному таборі).
Крім того, діти мають змогу
відпочити разом зі своїми
батьками на базах сімей-
ного відпочинку. Перші від-
пускники на початку червня
помандрували у пансіонат
«Рута», на базу відпочинку
«Тернопіль» (смт Затока,
Одеська обл.), що на березі
Чорного моря, а також на
базу відпочинку «Золотий
берег» (м. Бердянськ, Запо-
різька обл.), яка розташова-
на на узбережжі Азовського
моря.

Кращі санаторії Західної
України, що профілюються
на оздоровленні органів

травлення, опори та руху,
серцево-судинної системи
та невралгії, зустрічають
працівників РАЕС упродовж
року. До вибору оздоров-
чі заклади — «Аркада» та
«Молдова» (м. Трускавець,
Львівська обл.), «Діана» (смт
Східниця, Львівська обл.),
«Червона калина» (с. Жоб-

рин, Рівненська обл.) та са-
наторії Закарпаття «Сонячна
долина» (с. Поляна, Сва-
лявський р-н) та «Синяк»
(с. Синяк, Мукачівський р-н).

Відсоток відшкодуван-
ня вартості путівок у дитячі
оздоровчі табори для рів-
ненських атомників зали-
шається незмінним — 10%.

Вартість відшкодування сі-
мейного відпочинку стано-
вить 15% для членів проф-
спілки та їхніх дітей і 25%
для другого члена сім’ї.

Також Іван Мельник по-
інформував, що на реа-
білітаційно-оздоровчому
комплексі РАЕС «Біле озеро»
влітку функціонуватиме ди-
тячий табір для дітей, які
займаються у гуртках та
спортивних секціях Палацу
культури, плавального ба-
сейну та комплексної ди-
тячо-юнацької спортивної
школи РАЕС. Перший заїзд
дітлахів планується у другій
декаді червня для 192-х ді-
тей, який триватиме впро-
довж десяти днів. «Відпо-
чинок дитини у таборі РОК
«Біле озеро» не позбавляє її
можливості відпочинку в ін-
ших таборах та санаторіях»,
— підкреслив профспілко-
вий лідер атомної.

Висококваліфікований
персонал РАЕС цілодобо-
во працює на благо дер-
жави, виробляючи майже
чверть електроенергії в за-
гальному виробництві НАЕК
«Енергоатом», яка у свою
чергу є найбільшою енер-
гогенеруючою Компанією
України, що здійснює від-
пуск понад 50% електро-
енергії до Енергоринку
країни. Стратегічно важ-
ливою складовою вироб-
ництва електроенергії є
стабільна та безперебій-
на робота енергоблоків,
тому персонал РАЕС має
не просто плідно та са-
мовіддано працювати, а
й отримувати відповідне
соціально-економічне за-
безпечення, однією із важ-
ливих складових якого є
відпочинок та оздоровлен-
ня рівненських атомників.

Соціальні цінності рівненських атомників

На фото: на Рівненській АЕС триває активне виконання усіх необхід-

них заходів для продовження терміну експлуатації енергоблока №3.

Чимало робіт виконується персоналом цеху теплової автоматики та

вимірювань і енергоремонтного підрозділу атомної електростанції

Шановні спілчани!
28 червня 1996 року назавжди залишиться видатною і уро-

чистою подією в сучасній історії українського народу. Саме

цього дня ми утвердилися як правова держава — було прийнято
Конституцію України, на фундаментальних засадах якої розбу-
довується вільна, незалежна, демократична держава, боротьбу
за яку вели багато поколінь українців.

Основний Закон України серед норм, у яких викладено
основи конституційного ладу української держави, містить
положення про те, що людина, її життя і здоров’я, честь і гід-
ність, недоторканність і безпеку в Україні визнано найвищою
соціальною цінністю; а права і свободи людини та їх гарантії
визначають зміст і спрямованість діяльності держави. Нехай же
ці задекларовані у найважливішому Законі країни гарантії ста-
нуть справді визначальними для держави, щоб усі її громадяни
відчували себе захищеними і впевненими у завтрашньому дні.
А сумлінна і відповідальна праця кожного: і влади, і громадян,
особиста відповідальність, дотримання закону та принципів
справедливості забезпечать подальший розвиток України як
цивілізованої держави, в якій жити нам і нашим нащадкам.

Щиро вітаю вас, дорогі колеги, друзі, з величним святом
державності — Днем Конституції України. Бажаю вам міцного
здоров’я, благополуччя, родинного щастя, добра і миру!

З повагою
Голова Атомпрофспілки України                        Валерій МАТОВ

Темою розмови було роз-
порядження президента НАЕК
«Енергоатом» щодо залучення
ветеранів до експертно-аналі-
тичної діяльності у рамках
передачі знань. Попереднє до
наради обговорення цього
питання з Миколою Сергійо-
вичем засвідчило зацікавле-
ність керівника ХАЕС щодо
залучення ветеранів до про-
цесів підвищення рівня куль-
тури безпеки персоналу. Зуст-
рілись колеги, які, маючи
величезний досвід у різних
напрямах діяльності, повні сил
та бажання сприяти ХАЕС у
підвищенні культури безпеки.
Пропонується залучення ве-
теранів до експертно-аналі-
тичної діяльності за напряма-
ми роботи комітету з культури
безпеки ХАЕС, участь у комі-
сіях щодо роботи з персона-
лом, у питаннях підвищення
безпеки тощо.

Основна мета Спілки ве-
теранів атомної енергетики і
промисловості України як
юридичної організації — пере-

дача знань через експертну
діяльність, спілкування на всіх
рівнях з персоналом АЕС та
сприяння ветеранам у про-
довженні коефіцієнта корис-
ної дії у житті атомного підпри-
ємства. Від осередків СВАЕПУ
на АЕС залежатиме процес
на-лагодження відносин з під-
розділами станцій.

Розпорядженням від 12
червня №616 про створення
на АЕС експертно-аналі-
тичних рад (ЕАР) при гене-
ральних директорах дається
поштовх для цієї діяльнос-
ті. Голова профкому ХАЕС
Михайло Гук підтримав залу-
чення ветеранів до експерт-
ної роботи. Відтак є потре-
ба сформувати осередок
СВАЕПУ на ХАЕС, визначи-
тись із його головою. На дум-
ку керівництва Спілки вете-
ранів атомної енергетики і
промисловості України, очо-
лювати експертно-аналітич-
ну раду має ветеран, який
найбільше наближений до
виробництва.

СПАДКОЄМНІСТЬ ПОКОЛІНЬ — СКЛАДОВА
ЧАСТИНА КАДРОВОЇ ПОЛІТИКИ АЕС

Ветерани готовi до спiвпрацi
За сприяння генерального директора ХАЕС Миколи

Панащенка відбулася зустріч ветеранів Хмельницької АЕС
з головою Спілки ветеранів атомної енергетики і промисло-
вості України (СВАЕПУ) Максимом Кременем та профспіл-
ковим лідером станції Михайлом Гуком.

Діти працівників РАЕС
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Профспілки відповідно до Конституції України є єдиними організаціями, яким делеговано право на захист прав та інтересів трудящих!

КОНСТИТУЦІЯ УКРАЇНИ: ЛЮДИНА —
НАЙВИЩА СОЦІАЛЬНА ЦІННІСТЬ

АТОМПРОФСПІЛКА УКРАЇНИ: ЗУСТРІЧ З ГЕРОЯМИ

Председатель цехово-
го профсоюзного комитета
управления строительства
Запорожской АЭС Анато-
лий Сологуб однозначно
счастливый человек. И его
счастье смело можно ум-
ножить на пять — именно
столько детей они вырасти-
ли вместе с супругой Га-
линой Ивановной. А ведь
когда-то двое молодых лю-
дей, которые 18 января 1976
года встретились в Энерго-
даре на танцах и позже
полюбили друг друга, вовсе
не планировали быть много-
детными родителями. 

«В 1978 году меня при-
звали в армию. Я знал, что
иду на флот. Служить долго,
три года. Подумал тогда, что
Галя ждать меня не станет. И
мы с ней поругались. Так, с
тяжелым сердцем и уехал.
Но пока был в учебке в Кие-
ве, она неожиданно приеха-
ла ко мне. Я был счастлив.
Мы начали переписываться.
Приехав домой на Жито-
мирщину в первый отпуск в
1979 году, через два дня
сказал маме: «Поеду в Энер-
годар — к Галине». Мама
выдала мне 75 рублей, и я
помчался к любимой девуш-
ке. Галя встретила меня в
Запорожье. И прямо в авто-
бусе я сделал ей предложе-
ние. Она ответила согласи-
ем», — улыбается Анатолий
Сергеевич.

Удивительно, но в ка-
кой-то момент показалось,
что что-то идет не так. Они
прожили в браке два года,
но деток все не было. Даже
были мысли взять малыша
из детского дома. Кто-то
посоветовал им поменять
климат и обстановку. Галина
и Анатолий решили уехать
на Север. И буквально че-
рез несколько недель пос-
ле приезда наступила дол-
гожданная беременность.
Первенцем в этой семье
стала дочка Оля, которая
появилась на свет в июне
1983 года. 

«Большинство мужиков
ждут первенца-сына, а я вот
всегда хотел девочку и был
абсолютно счастлив, когда

впервые взял ее на руки.
Словами это чувство труд-
но описать. Ведь ребенок
долгожданный и желанный.
Желанными были все наши
дети».

В то время жена с доч-
кой уже жила в Энергодаре,
а Анатолий Сологуб все еще
работал на Севере. Но вдруг
понял, что не хочет рас-
ставаться. И в последний
момент сдал билет на са-
молет. 

В 1985 году на свет по-
явился сын Александр. А
буквально следом за ним, в
86-м, родилась Елена. Спус-
тя еще три года — еще один
сын Алексей. А самым млад-
шим, пятым ребенком стала
Настя, которая родилась в
1992-м. И так совпало, что
наша беседа с Анатолием
Сергеевичем состоялась
именно в день рождения
младшей дочери.

По словам Анатолия
Сергеевича, отцом он все-
гда был строгим. По харак-
теру все пятеро совершенно
разные. Кому-то требова-
лось больше строгости, а к
кому-то более мягкий под-
ход. Но всем он стремился
привить главные жизненные
ценности — ответственность,
трудолюбие, порядочность,
пунктуальность. Мальчишек
учил защищать и беречь
женщин. И сыновья, и дочки
приходили со своими секре-
тами не только к маме, но и к
папе. С детьми родители
всегда старались проводить
как можно больше времени.
Каждый из пятерых нашел в
жизни свой путь. 

В какой-то момент, когда
они разъехались, в доме
вдруг стало пусто. Сегодня у
большинства детей уже есть
свои семьи, и эту тишину
заполнили внуки. 

Есть у Сологубов хоро-
шая традиция — по пятни-
цам собираться за одним
столом в родительском до-
ме. Здесь места хватит
всем. Еще бы! У Сергея Ана-
тольевича и Галины Иванов-
ны есть пятеро детей и се-
меро внуков на двоих.

Людмила ГОТЫЧ

Счастье, помноженное
на… пять!

Наприкінці минулого ро-
ку волонтерська група Атом-
профспілки України здійснила
чергову поїздку у зону антите-
рористичної операції  і вперше
побувала у бійців 8-го бата-
льйону «Аратта» Української
добровольчої армії, які захи-
щають Маріупольський напря-
мок. На їхнє прохання тоді
було придбано дизельне паль-
не, новорічні подарункові на-
бори, на зібрані кошти, а
також смаколики домашньо-
го приготування, різноманіт-
ну консервацію від працівників
апарату профспілки. Волонте-
ри мали змогу поспілкуватися
на місці із заступником коман-
дира батальйону на псевдо
«Андрій Марадона», на той
період командир на псевдо
«Андрій Червень» був за межа-
ми дислокації підрозділу, а
також із відомим російським
актором Анатолієм Пашині-
ним. Днями ці мужні чоло-
віки-добровольці на чолі з
командиром батальйону за-
вітали до офісного примі-
щення Атомпрофспілки, щоб
особисто подякувати праців-
никам виконавчого апарату
профспілки, її Голові Валерію
Матову за фінансову підтрим-
ку і гуманітарну допомогу, яку
було учергове надано бійцям.
Ми дуже цінуємо і щиро вдячні
за таку благородну справу, за
підтримку боєздатності тих,
хто боронить нинішнє і май-
бутнє нашої держави, наголо-
сив на початку зустрічі «Анд-
рій Червень». «Сьогодні у нас є
такі друзі, велика потуга лю-
дей доброї волі і душі, як-от
ваша структура, на яких ми
тримаємося, які приїжджають
до нас, навідуються. Це та-
кож — і науковці, бізнесмени
середньої руки, вчителі, те ж
саме святенництво. Для нас
це дуже важливий стимул, що
є розуміння того, хто такі доб-
ровольці, тішить те, що бла-
годійники беруть участь у під-
тримці наших бійців. І таке
єднання, уже п’ятий рік, з ши-
рокою громадськістю, хоч як
це звучить пафосно, є свідчен-
ням того, що український на-
род не хоче бути рабом, що
разом ми — непереможні», —
констатував комбат.

Українська добровольча
армія — єдине нелегалізо-
ване формування, яке не вхо-
дить до Збройних Сил Ук-
раїни, Національної поліції чи
СБУ, хоча абсолютно вмоти-
воване і по-військовому ду-
же фахове, зазначив «Андрій
Червень». «Так, ми не є у скла-
ді жодної з цих структур, але
Президент України знає зі слів
колишнього очільника «Право-
го сектору» Дмитра Яроша,
теперішнього головнокоман-
дувача Української добро-
вольчої армії, що УДА — один
із прецедентів Майдану. І коли
почалася війна на сході Ук-
раїни, учасники Революції Гід-
ності, звичайні українці, різні
за статками, статусом, світог-
лядом, моральними наста-
новами, зовсім раптово для
одних, скажемо так, затятих
«патріотів у вишиванках», і ціл-

ком зрозуміло для інших, не
маючи потрібної військової
підготовки, відповідного об-
мундирування, без вагань
пішли захищати Батьківщину.
У їх числі — люди, так би мови-
ти, з сумнівною репутацією, які
раніше були судимі, навіть
важкохворі, яких в ЗСУ не
беруть, також опинилися на
передовій фронту. Один із
таких наших бійців сьогодні —
весь в орденах за виявлений у
боях героїзм. Власне, про це
ми главі держави і сказали, —
зауважив бойовий командир.
— Бо армія, СБУ, вони тільки
на ноги стають, — продовжив
він. — Насправді там сьогодні
безладу, як і загалом у систе-
мі, проти якої піднявся Май-
дан, ще задосить. А ми з 2014
року на війні, завжди успішно
бойові, тому що швидко реа-
гуємо на виклики, нам не тре-
ба за ланцюжком доповідати
нагору про те, що ми бачимо
ворога і чекати звідти «цеу»,
ми противника бачимо і чітко й
виважено діємо. Ми на своїх
позиціях постійно прикриває-
мо солдатів ЗСУ, які про нас
кажуть, що «ці хлопці стоять у
найнебезпечніших місцях, мо-
тивовані, контрольовані, збро-
єю не торгують і нікого не гра-
бують, їм дай тільки воювати
— і все». Армійці на нас наді-
ються і просять, щоб ми зали-
шалися на передовій. Кожен із
них знає, що ми їх підтримає-
мо, виручимо, у разі потреби
можемо допомогти одне од-
ному вогнем. Небезпека нав-
чила нас цінувати таку дружбу.
Наш  підрозділ сьогодні якраз
знаходиться у зоні відпові-
дальності двох батальйонів
морської піхоти. Це наші друзі,
ми спільно планували опера-
ції, з окопів знаємося від по-
чатку бойових дій. А на війні у
Яроша три добробати зараз. І
ми вже, так би мовити, шукає-
мо шлях повернення з війни,
бо вже завелика ціна, яку ми
платимо, фізично і психологіч-
но люди не можуть бути п’ятий
рік в окопі, більш як у Сталін-
граді, під постійним обстрі-
лом», — вважає «Червень».

На запитання, чи ставлять
добровольці питання перед
державою про узаконення їм
статусу учасника бойових дій,
командир батальйону відпо-
вів: ми три роки прагнемо

цього. «Навіть законопроект
про Українську добровольчу
армію Ярош ще як депутат
Верховної Ради подавав. Цей
документ, який адаптований
до нашого законодавства,
підтримують 186 народних
депутатів, окрім фракції БПП.
Хоча у тому законопроекті
головнокомандувач не Ярош
чи «Червень», а Президент
України, на місцях — відпові-
дальні особи з військовим
фахом. Так, проект закону
передбачає у певних верств
населення, наприклад, у во-
лонтерів, лікарів, медперсо-
налу, у багатьох інших груп
людей, зброю, яку вони про-
сто мають тримати дома,
тричі на рік проходити тиж-
невий вишкіл. І тільки у ви-
падку військової агресії це
населення мобілізується на
територіальну оборону. Такі
закони чинні у Швейцарії,
Естонії».

«Хочу зазначити, що зараз
всі кажуть, що бояться загост-
рення конфлікту з країною-
агресором, яка перетворила
окуповані території на мертву
землю, яка вся у вирвах, —
наголосив командир бата-
льйону. — Звичайно, і ми бої-
мося, бо розуміємо, що це
дуже кровопролитно, багато
людей ще загине, — не прихо-
вує він правди. — Та вже сьо-
годні в Україні немає міста чи
великого селища, де б не бу-
ло загиблого або померлого
«атошника», а ще є неймовір-
на кількість покалічених. У
мене як людини, яка поховала
«півтелефонної книги», серце
щемить від таких жертв. От
сьогодні сумна звістка облеті-
ла весь підрозділ, що пішов із
життя після тривалої важкої
хвороби одесит Володя… на
псевдо «Душман», з 2014-го
геройськи воював. Але, на
мою думку, чим скоріше ворог
зрозуміє, що ми за рідну
землю, за наших людей буде-
мо стояти до кінця, монолітно,
тим швидше він розвіє власні
ілюзії про нову імперію. Ми сві-
домі того, що можемо втрати-
ти нашу державу, яка тільки-
тільки, чотири роки, починає
народжуватися у важких му-
ках, тому ми працюємо на
довгу дистанцію і ніколи не
втратимо віри в незалежну,
вільну Україну. Перемога — за

нами. У нас немає іншого
вибору», — переконаний «Анд-
рій Червень».

…Цю зустріч спілчан з бій-
цями можна охарактеризува-
ти як відверту розмову бойо-
вих добровольців про долю
України і високий рівень люд-
ської довіри до патріотів-за-
хисників, які воюють, щоб на
іншій території нашої держави
зберігався мир, люди будува-
ли власне життя.

Повертайтеся живими, ге-
рої!

Фотоінформація
Миколи ВАРЧИНОГО

Післямова
Анатолій Пашинін, ак-

тор російського кіно, рік пото-
му записався добровольцем
на східний фронт, до цього як
волонтер бував тут. В одному
із російських серіалів він вико-
нував роль старлея росармії
Дороніна, який воював у Чечні
проти повстанців… Однак за
покликом долі сьогодні со-
рокарічний боєць, який наро-
дився у м. Світловодськ на
Кіровоградщині, на передових
позиціях захищає Україну: ко-
пає окопи, стоїть на чатах,
стріляє, опанував фах куле-
метника, ходить у розвідку…
І знімається в українському кі-
но. Одну із ролей він зіграв у
фільмі Дмитра Корчинського
«Посттравматична рапсодія»
про добровольців АТО, а за
гонорар придбав для свого
батальйону міномет.

Заступник командира
8-го батальйону «Андрій
Марадона» під час розмови
наголосив, що «з місцевим
населенням у нас стосунки
добрі. Інакше і бути не може,
бо захищаємо не лише нашу
землю, а найперше людей. І
вони дедалі більше починають
це розуміти».

Командир 8-го ба-
тальйону «Аратта» «Андрій
Червень» п’ятий рік на війні.
Як батько чотирьох дітей він
міг би не воювати, його б і не
мобілізували. Але він і його
бойові побратими твердо пе-
реконані, що «Україна — кра-
ща країна за інші, тому що в ній
саме ти народився. І ні в кого
не виходило — поставити нас
на коліна. Україна не зникне —
поки в наших жилах тече воля,
свобода і кров».

«Ми на рідній землі і перемога — за Україною»

ІЗ ЗАСІДАНННЯ ПРЕЗИДІЇ ФПУ

Вів засідання Голова СПО об’єд-
нань профспілок, Голова ФПУ Гри-
горій Осовий. У заході взяв участь
Голова Професійної спілки працівни-
ків атомної енергетики та промисло-
вості України Валерій Матов.

Велику увагу члени Президії ФПУ
приділили соціально-економічним
питанням. Серед них — «Про пози-
цію профспілок щодо збереження та
розвитку трудового потенціалу в
Україні» та «Про пропозиції ФПУ до
проекту Державного бюджету Украї-
ни на 2018 рік», «Про позицію ФПУ
щодо державної політики у сфері
ціноутворення на послуги природних
монополій та соціально значущі то-
вари і послуги», доповідачем яких
був перший заступник Голови СПО

об’єднань профспілок, заступник
Голови ФПУ Олександр Шубін.

Після виступів та обговорення
цих питань прийнято відповідні по-
станови Президії ФПУ.

При обговоренні питання «Про
хід виконання постанови Ради ФПУ
від 29.03.2018 №Р-4-4 «Про наступ
на права профспілок, у тому числі
майнові» та постанови Президії ФПУ
від 28.02.2018 №П-13-2 «Про наступ
на права профспілок», де доповіда-
чами виступили заступники Голови
ФПУ Євген Драп’ятий та Володимир
Саєнко, зазначалося, що у зв’язку із
грубим порушенням державними
органами та роботодавцями Закону
України «Про професійні спілки, їх
права та гарантії діяльності», втру-

чанням у діяльність Федерації проф-
спілок України та її членських орга-
нізацій, у тому числі позбавлення
майна, необхідного для здійснення
статутної діяльності, 28 лютого 2018
року Президією ФПУ була ухвалена
постанова №П-13-2 «Про наступ на
права профспілок». На виконан-

ня пункту 3 зазначеної постанови
питання порушення профспілкових
прав винесено на засідання Ради
ФПУ 29 березня 2018 року та прий-
нято постанову №Р-4-4 «Про наступ
на права профспілок, у тому числі
майнові». З метою забезпечення ви-
конання керівництвом та членськими

організаціями ФПУ зазначених пос-
танов Ради ФПУ та Президії ФПУ
було розроблено відповідні плани
заходів. Аналіз матеріалів, одержа-
них від окремих членських організа-
цій ФПУ, свідчить про те, що заплано-
вані заходи виконані не в повному
обсязі і роботу з реалізації завдань,
поставлених перед профспілковими
організаціями, необхідно посилити.

Зважаючи на зазначене, Пре-
зидія Федерації профспілок України
постановила: взяти до уваги Інфор-
мацію про хід виконання відповідної
постанови Ради ФПУ від 29.03.2018,
керівництву ФПУ, її членським органі-
заціям вжити заходів щодо дієвого
забезпечення виконання завдань,
передбачених зазначеними поста-
новами. 

Під час засідання Президії ФПУ
було також обговорено низку інших
питань, серед яких: «Про ініціювання
змін до законів України щодо дотри-
мання прав професійних спілок»,
«Про внесення змін до Угоди про
співпрацю між Державною службою
України з питань праці та Федера-
цією профспілок України».

Рішуче протистояти порушенням прав спілчан
Які виклики стоять нині перед профспілками щодо виконання голов-

ного їх завдання — ефективного забезпечення соціально-економічного
захисту працівників, розвитку соціального діалогу та профспілкового
руху? Що потрібно зробити, щоб найбільш активно та надійно захистити
принцип соціальної справедливості? На ці й інші актуальні запитання
шукали та знаходили відповіді учасники засідання Президії Федерації
профспілок України, що відбулося 21 червня. 
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Держава має підвищувати соціальну захищеність громадян і справедливість при виконанні нею своїх соціальних зобов’язань

ЗМАГАННЯ У БОЛГАРІЇ: ВИСОКА НАПРУГА І ВИДОВИЩНІСТЬ

Немного истории. Для
спортсменов ГП НАЭК
«Энергоатом» это был уже
пятый визит в Болгарию. В
год своего дебюта, в 2012-м,
небольшая тогда украинская
спортивная делегация заня-
ла скромное восьмое ко-
мандное место и завоевала
пять личных наград: 1 золо-
тую, 3 серебряные и 1 брон-
зовую медали.

Нынче на счету наших
спортсменов — 10 команд-
ных кубков и 42 личные на-
грады: 10 золотых, 14 се-
ребряных и 18 бронзовых
медалей и третье общеко-
мандное место.

Обе наши шахматные
команды ехали в Албену с
одной целью — стать первы-
ми. Женская сборная, высту-
пающая в составе двух пре-
красных Ален — энергодарок
Криволаповой и Курносовой,
по ходу турнира уступили
своим соперницам всего
одно очко — две ничьи, и вто-
рой год подряд стали чем-
пионками Фестиваля.

У мужской команды,
укомплектованной также
шахматистами Энергодара,
путь к золотым медалям был
более тернистым. В третьем
туре наши ребята обыграли

прошлогодних чемпионов —
россиян, и возглавили тур-
нирную таблицу. Но ре-
шающим стал поединок с
командой болгарской АЭС
«Козлодуй», в последнем ту-
ре. Победа приносила укра-
инцам первое место, ничья
— второе, поражение от-
брасывало их на третье. По-
чин сделал капитан коман-
ды К. Криволапов, первым
принесший победное очко,
а вскоре заставили капиту-
лировать своих соперников
Э. Ковалев и Р. Иванух. Убе-
дительная победа — 3:0, ку-
бок и золотые медали после
годичного перерыва снова
уезжают в Украину.

«Рады, что нам удалось
это сделать. Турнир был по-
настоящему тяжелым: три
партии в день и физически, и
психологически утомляют, но
в итоге мы грамотно распре-
делили силы и стали пер-
выми, взяв реванш у россиян
за прошлогоднее пораже-
ние», — прокомментировал
итоги выступлений капитан
и тренер команды К.М. Кри-
волапов.

Вся тройка украинских
шахматистов показала луч-
шие результаты на своих
досках, а Эдуарду Ковалеву

был еще вручен специаль-
ный приз — «За лучший ре-
зультат на первой доске».

Спортивная борьба в
Болгарии по популярности
не уступает футболу и тур-
ниры по этому виду спор-
та всегда собирают здесь
большую зрительскую ау-
диторию. Лидер нашей ко-
манды С.Тилинин — мас-
тер спорта международного
класса, неоднократный по-
бедитель международных и
всеукраинских соревнова-
ний, работает инструкто-
ром-методистом и тренирует
юных энергодарских бор-
цов. Станислава хорошо зна-
ют в Болгарии, до этого он
уже четырежды побеждал
на фестивальних турнирах.
Спортсмены говорят, что по-
бедить впервые легче, чем
повторить успех — как будет
в этот раз?

Условия соревнований у
борцов суровы — проиграл
встречу, покидаешь турнир.
В предварительных схватках
наш атлет легко победил
трех своих соперников, а в
финале его ждал опытный
болгарский атлет. Трудно пе-
редать эмоции многочислен-
ных зрителей, наблюдавших
за ходом этого поединка. В
одном из моментов Стани-
славу удалось выполнить
свой коронный прием, «ото-
рвать» болгарина от песка и
бросить на спину, а это —
чистая победа. С. Тилинин —
пятикратный чемпион Фес-
тиваля.

«Для меня очень дорога
эта золотая медаль, подарок
моим юным энергодарс-
ким воспитанникам. Помогла
поддержка наших болель-
щиков, а выступление бор-
цовской команды в Албене
считаю отличным», — про-
комментировал Станислав. 

Медаль С. Тилинина в
команде борцов была не
единственной. Наши девуш-
ки, получив несколько уроков
«мастер-класс» от пятикрат-
ного чемпиона, завоевали
две медали: энергодарка А.
Вялова — серебряную, а юж-
ноукраинка Т. Коломийчук —
бронзовую, что позволило
им стать третьими в команд-
ном турнире. 

Повторили свой прошло-
годний успех наши гиревики:
две золотые, серебряная ме-
даль и кубок за второе обще-
командное место. 

Энергодарец Ю. Рожков
с результатом 200 подъе-
мов занял второе место в
легкой категории — сереб-
ряная медаль. С абсолютно
лучшим результатом — 245
подъемов в категории, в ко-
торой атлеты работали с ги-
рей 24 кг, южноукраинец
Николай Морозов стал пер-
вым, повторив свой прошло-
годний успех. В тяжелой ка-
тегории звание чемпиона
сохранил за собой энерго-
дарец Сергей Чулков — 108
подъемов,

В активе наших мужчин
и женщин в соревнованиях
по плаванию десять меда-
лей: 1 золотая, 5 серебряных
и 4 бронзовые. Две меда-
ли — золотая и бронзовая,
у варашанки Г. Майданюк,
две — серебряная и брон-
зовая, у южноукраинки А. До-
зорцевой и бронзовые у
ее земляков — Е. Муляра и
Т. Коломийчук. Вторым фи-

нишировал наш квартет:
Г. Майданюк, А. Дозорцева,
Е. Муляр, Д. Мазур в сме-
шанной эстафете — сереб-
ряные медали.

В турнирах по игровым
видам спорта выступили
четыре наши команды, но
лишь энергодарцы, в пляж-
ном футболе, смогли стать
призерами — второе место.
Мужская и женская команды
по пляжному волейболу и
стритбольная (уличный бас-
кетбол) остановились бук-
вально в шаге от пьедестала
почета — четвертые места.
Третьими в подгруппе за-
вершили турнир по настоль-
ному теннису нетешинские
ребята.

В двух видах программы
Фестиваля — пляжном тен-
нисе и петанке, украинские
команды выступали впер-
вые. Оба вида спорта увле-
кательные, очень просты и
популярны в мире среди
молодежи и ветеранов, но
у нас культивируются пока
только в Энергодаре. И тем
не менее, есть первые успе-
хи — женская пара А. Вяло-
ва — А. Орлова и смешанная
А. Орлова — И. Рыбалко в Ал-
бене завоевали бронзовые
медали в соревнованиях по
пляжному теннису.

В петанке дуэт Ю. Рожков
— А. Крамаренко сотворил
небольшую сенсацию, заняв
третье место, среди тридца-
ти участвующих команд. Де-
бют наших спортсменов в
петанке и пляжном теннисе
следует считать успешным и
пожелать развивать эти виды
спорта не только в Энерго-
даре, но и в других наших
городах-спутниках.

Завершился Фестиваль
турнирами по перетягива-
нию каната. Кроме спортив-
ного характера и недюжиной
силы, здесь большую роль
играет вес участников: чем
тяжелее команда, тем труд-
нее ее одолеть сопернику.
Специально везти «канатчи-
ков» из Украины никто не
собирался и было решено
скомплектовать коллективы
за счет участников других
видов спорта. Когда на пред-
ставление вышла наша жен-
ская пятерка, на трибунах
прокатился легкий смешок:
самой «тяжелой» из наших
девушек — Ларисе Швец —
чуть больше шестидесяти,
а самой элегантной, Але-
не Вяловой — не больше
пятидесяти. Тут же девушки
получили от зрителей ласка-
тельное имя — «пчелки» и
зрительские симпатии.

Как болели и поддержи-
вали они украинскую коман-
ду описать трудно. Начали
наши девушки с поражения,
затем выиграли две встречи,
а в третьем туре жребий свел
их с полячками, самой тя-
желой командой турнира, в
составе которой вес троих
участниц — за девяносто. Че-
рез тридцять секунд вся
польская команда лежала на
песке, а одной из участниц
пришлось даже оказывать
медицинскую помощь. В зак-
лючительной встрече чудом
избежала поражения и мощ-
ная команда болгарок —
истекло контрольное время,
отведенное на поединок, в
итоге — ничья и бронзовые
награды. А вот нашим ребя-
там спортивного характера

не хватило, они только вось-
мые.

«Десять кубков и более
сорока медалей — отлич-
ный результат. Спортсмены-
атомщики подтвердили свое
высокое спортивное мас-
терство. Ребята боролись за
каждую медаль, секунду,
очко. Болели и поддержива-
ли друг друга, было вид-
но, что это не просто коман-
да,     а настоящая спортивная
семья», — подвел итоги вы-
ступлений украинской ко-
манды в Болгарии один из
руководителей делегации,
председатель первичной
профсоюзной организации
ОП ХАЭС Михаил Гук.

Быстро пролетели три
соревновательных дня. В
прекрасном настроении по-
кидали Албену украинские
атомщики. Новые друзья,
новые впечатления. Спорт-

смены зарубежных стран
интересовались жизнью на-
шей страны, желали успехов,
искренне болели за украин-
цев. В один из дней фестива-
ля наша делегация побывала
в гостях у мексиканцев: за-
жигательная дискотека, об-
мен сувенирами и в пода-
рок украинцам знаменитое
сомбреро…

…Члены делегации вы-
ражают благодарность руко-
водству ГП НАЭК «Энерго-
атом» (президент — Недаш-
ковский Ю.А.), первичной
профсоюзной организации
Компании (председатель —
Лыч А.В.), Атомпрофсоюзу
Украины (председатель —
Матов В.А.) и всем, кто внес
вклад в организацию поезд-
ки спортсменов-атомщиков
на пятнадцатый юбилейный
Международный фестиваль
рабочего спорта.

ФЕСТИВАЛЬ ЗДОРОВЬЯ И РАБОЧЕГО СПОРТА
Ежегодно в начале июня на знаменитых Золотых пес-

ках болгарских городов-курортов проводится традицион-
ный Международный рабочий спортивный фестиваль. В
нынешнем году он юбилейный — пятнадцатый по счету, и
собрал в Албене более 1450 спортсменов-любителей из
четырнадцати стран мира. Спортивная программа фес-
тиваля обширна — девятнадцать видов спорта, от класси-
ческих шахмат до турниров по бриджу. В тринадцати —
приняли участие украинские спортсмены, в состав деле-
гации которой входило 49 человек: двадцать четыре из
них представляли Запорожскую АЭС, десять — Ривненс-
кую, восемь — Хмельницкую и семь — Южно-Украинскую
АЭС.
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ЛІТНІЙ ОЗДОРОВЧИЙ СЕЗОН-2018: ЗА ОРГАНІЗАЦІЙНОЇ ПІДТРИМКИ МОЛОДИХ СПІЛЧАН

Сложно поверить, но
именно 50 лет назад на
берегу реки Ингулец завод-
чане первыми построили
свою базу. Ветераны до сих
пор вспоминают, как в апре-
ле 1967 года группа в сос-
таве В.Ф. Семченко, дирек-
тора ЦФУ, Н.Н. Хапугина,
начальника ТЭЦ, В.С. Гон-
саря, председателя проф-
кома, В.А. Волкова, началь-
ника КБ, в поисках места
для базы отдыха исследо-
вала левый берег реки Ин-
гулец от Искровской пло-
тины до села Богдановка.
Выбор свой остановили на
территории у залива. Уже
как легенду все знают рас-
сказ о том, как в нору сус-
лика был забит первый
колышек (позже на этом
месте установили флаг-
шток). Долго думали над
названием. Но вопрос ре-
шился сам собой. Как-то
отдыхая в тени, рабочие
заметили, что на колышек
села чайка, потому и назва-
ли базу в честь этой кра-
сивой птицы. Весной 1968

года начались работы по
благоустройству и обору-
дованию территории. А уже
12 июня 1968 года сос-
тоялось открытие объекта.
Это были одна деревянная
будка, настил у залива, вре-
менное электропитание,
проведенное по дну реки,
и деревянная лодка. Шло
время, база расстраива-
лась, благоустраивалась
территория.

И вот в начале июня
2018 года красавица «Чай-
ка» открыла свой 50-й
юбилейный сезон отдыха
для заводчан и членов их
семей. Праздник выдал-
ся необычным. Собралось
много гостей. Все с лю-
бовью вспоминали свой
отдых на базе, делились
впечатлениями, интерес-
ными и смешными слу-
чаями, которые происхо-
дили с отдыхающими.
Всех участников празд-
ника с юбилеем поздра-
вил исполняющий обязан-
ности главного инженера
гидрометаллургического

завода ГП «ВостГОК» Алек-
сандр Кравченко.

А вот праздничную про-
грамму подготовили пред-
седатель организации мо-
лодежи ППО комбината
Кристина Белоус, Викто-
рия Кисляк, Ольга Евтее-
ва. Активно подключились
к проведению праздни-
ка Светлана Изосимова,
Александра Пеня, предсе-
датель организации моло-
дежи ППО ГМЗ Александр
Толстопятенко. Все с инте-
ресом посмотрели фильм
«35 лет б/о «Чайка», за
что большое спасибо О.
Гунько и работникам ИВЦ,
которые организовали и
технически обеспечили про-
смотр. С интересом про-
ходили веселые конкурсы
для детей и взрослых. Вру-
чались самые разнообраз-
ные призы победителям.
Развлекательная програм-
ма, подарившая отличное
настроение, завершилась
дискотекой. Впервые на

нашей базе проведен ув-
лекательный и мегасовре-
менный фотоквест «Мы —
круче!». Целый день рабо-
тали спортивные локации,
проводились соревнова-
ния по дартсу, настольному
теннису, волейболу, пере-
тягиванию каната.

Следует сказать спаси-
бо всем, кто на протяже-
нии 50 лет заботился о
сохранении и развитии
этого райского уголка для
заводчан.

Праздник удался, лет-
ний оздоровительный се-
зон-2018 стартовал и, как
всегда, более тысячи отды-
хающих смогут провести
летнее время и семейный
отдых с пользой для здо-
ровья. А если наша род-
ная «Чайка» отмечает свой
золотой юбилей, то пра-
вильное и мудрое решение
было принято 50 лет назад.
А значит нашей базе быть.
С юбилеем, родная!

Ангелина БРЕУС

Красавица «Чайка» на берегу реки

ДОБРОЧИННІСТЬ АТОМНИХ СПІЛЧАН

Швидко промайнув нав-
чальний рік, попереду у
дітвори — канікули. Для
них це радісні передчуття
літнього відпочинку і розваг.
Але не для тих, хто прийшов
до школи в останній раз.
Випускники Берездівської
спеціалізованої школи-ін-
тернату слухали останній
дзвоник зі сльозами суму і
радості на очах. Та й не тіль-
ки вони — адже для всіх
випускників шкіл розпочи-
нається самостійне, незві-
дане життя, тож і літо обіцяє
бути клопітким.

Зворушливий і такий
хвилюючий день — випуск-
ний бал! Старанно готува-
лись, прикрашали зал, вчи-
ли вірші, пісні й танці, шили
вбрання. І ось, урочисті й
поважні, виструнчилися в
очікуванні своїх надійних
давніх друзів — шефів з
Хмельницької АЕС.

Ми теж заздалегідь го-
тувалися до цієї події. Мож-
на сказати, що жили цим
святом усі попередні місяці.
У дітей має бути свято, не-
залежно від життєвих об-
ставин. Об’ява про збір
коштів для придбання бла-
годійних подарунків була
розміщена у станційній га-
зеті «Перспектива», на сайті
профкому атомної електро-
станції та доведена до го-
лів цехових профспілкових
комітетів. Очікувані випуск-

никами валізи та інші пода-
рунки теж були завчасно
придбані. Для поїздки зби-
ралися речі першої необ-
хідності, одяг, взуття, іграш-
ки, книжки та солодощі.
Кожна дитина закладу отри-
мала по великій шоколад-
ці. А для однієї з випуск-
ниць, яка не мала святково-
го вбрання, було придбано
сукню та взуття для випуск-
ного балу.

Наш мікроавтобус, за-
вантажений подарунками,
валізами і святковими куль-
ками, радісно зустрічають
на подвір’ї учні школи-ін-
тернату.

Урочистості розпочали-
ся з привітальної промови
директора школи Галини
Володимирівни Беренди. Зі
словами теплих і щирих
побажань звернулася до
випускників і голова комісії
профкому ВП ХАЕС Р.Х. Тру-
фанова. Зі словами подяки
до своїх наставників висту-
пили випускники та їхні
батьки. Ну а перша вчитель-
ка учнів випускного класу
розчулила всіх присутніх
тим, що роздала кожному їх
перші зошити з корявими
літерами.

Чудовий спів і прониз-
ливі вірші лунали в актовій
залі. Діти демонстрували
свої таланти з відкритими і
щирими серцями, як мо-
жуть тільки діти. І це було так

зворушливо і проникливо,
що сльози і радість одно-
часно переповнювали всіх
присутніх.

Десять випускників от-
римали свідоцтва про закін-
чення школи-інтернату, а
від шефів — очікувані валі-
зи, прикрашені святковими
кульками. Урочисто про-
дзвенів останній дзвоник,
і у прощальному вальсі за-
кружляли юнаки та дівчата.

А ще діти вирізали з
паперу пташок і написали
на них свої мрії і бажання.
Ну а ми привезли різно-
барвні гелеві кульки, і ко-
жен випускник запустив у
небо свою кульку зі своїми
побажаннями. Нехай здійс-
няться!

Шановні наші колеги,
друзі! Без вашої щирої до-
помоги та чуйності свято
останнього дзвоника для
наших підопічних не стало б
таким чудовим і яскравим.
Тому передаємо слова щи-
рої подяки від усього колек-

тиву вчителів і вихователів
закладу, батьків, учнів і осо-
бисто від нас, членів комісії
профкому по роботі з діть-
ми і шефській роботі за ва-
ші добрі серця і щедрі ду-
ші. Нехай зроблене вами
добро повернеться добром
і для вас!

Усього було зібрано
працівниками атомної 6397
гривень.

Окрема подяка підпри-
ємцю Оксані Хамратович за
допомогу у придбанні дітям
валіз.

Ми впевнені, що наші
підшефні ще довго будуть із
вдячністю згадувати такий
важливий для них день —
свято останнього дзвоника,
яке стало значно яскраві-
шим завдяки всім працівни-
кам атомної електростро-
станції.

Ріта ГРИЦАЄНКО,
член комісії по роботі

з дітьми і шефській робо-
ті профкому

Хмельницької АЕС

Свято спогадів
і сподівань

ПАУЭРЛИФТИНГ
С 1 по 3 июня в городе Сент-Джулианс (Мальта) прохо-

дил Чемпионат мира по версии WDFPF в отдельных движе-
ниях пауэрлифтинга (приседание, жим лежа, становая
тяга). Более 400 человек из 17 стран мира приняли уча-
стие в данных соревнованиях, чтобы определить сильней-
ших спортсменов в этом виде спорта. В составе сборной
Украины, представленной на чемпионате 11 спортсмена-
ми, были и 3 представителя спорткомплекса «Олимп»
ЮУАЭС.

И со своей задачей — достойно представить нашу страну
на соревнованиях такого высокого ранга — наши земляки
справились отлично!

Поздравляем спортсменов и тренера-преподавателя
ККСС «Олимп» ОП ЮУАЭС Иванова А.Н., подготовившего дан-
ную команду к соревнованиям, с успешным выступлением на
Чемпионате мира. Отдельные, искренние и заслуженные,
поздравления: Денисову Сергею Ивановичу (электроцех
ЮУАЭС), установившему рекорд Европы в своей возрастной
группе М-5, выполнив упражнение приседание с весом 184 кг;
Мушинскому Александру (электроцех ЮУАЭС), выполнившему
норматив мастера спорта международного класса по версии
WDFPF; тренеру-преподавателю ККСС «Олимп» Иванову
Александру Николаевичу, получившему сертификат судьи меж-
дународной категории WDFPF.

Администрация спорткомплекса «Олимп» ОП ЮУАЭС,
спортсмены и тренерский состав выражают огромную
благодарность профсоюзной организации ГП НАЭК
«Энергоатом» за оказанную финансовую помощь в орга-
низации поездки спортсменов на Чемпионат мира.

На фото (слева направо): МУШИНСКИЙ А., тренер-преподава-
тель ККСС «Олимп» ИВАНОВ А.Н., ИЩЕНКО Л., ДЕНИСОВ С.

КАРАТЭ
9-10 июня в спорткомплексе «Краян» (г. Одесса) состо-

ялся открытый Всеукраинский турнир по контактному
каратэ. Принять участие в турнире приехали 341 спорт-
смен из 10 городов Украины и сборная команда Молдовы.

Представители спорткомплекса «Олимп» ЮУАЭС завоева-
ли 6 медалей на данных соревнованиях.

Две золотые медали домой привезла Серга Екатерина,
выступающая в разделах фулл-контакт и киокушин среди детей
10-11 лет в весовой категории до 40 кг.

Чемпионом турнира в в.к. до 30 кг среди детей 6-7 лет стал
еще один южноукраинский спортсмен Лотоцкий Александр.
Серебряным и бронзовым призером соревнований среди
детей 8-9 лет стали Ткаченко Артем (в.к. до 30 кг) и Петров
Арсен (в.к. до 35 кг) соответственно.

На фото: южноукраинские призеры и чемпионы Всеукраинс-
кого турнира по контактному каратэ в г. Одесса со своими
наставниками Витковским О.В. и Фурсой А.Р.

БОКС
С 6 по 10 июня в пгт Затока

Одесской области состоялся
Международный турнир по бок-
су среди юношей и юниоров. В
соревнованиях, собравших 227
участников из разных регионов
Украины и Молдовы, приняли
участие юные боксеры спорт-
комплекса «Олимп» ОП ЮУАЭС.
Домой наша команда вернулась
с пятью медалями разного до-
стоинства. Чемпионом в весо-
вой категории до 34 кг стал
Дмитренко Богдан.

Серебряные медали завоевали
Колесник Максим (в.к. до 28 кг), Отношенко Ростислав (в.к. до
37 кг), Шевченко Елисей (в.к. до 38 кг). Бронзовым призером
турнира стал Кутольвас Александр (в.к. до 30 кг).

Поздравляем спортсменов и их тренеров-преподавателей
Колесника Г.П. и Борца Н.Н.

СПАНЧАК Е.М.,
заведующая отделом ККСС «Олимп»

ККСC «ОЛІМП» ЮУАЕС:
КАЛЕЙДОСКОП СПОРТИВНИХ НОВИН


